Anza Elementary School/Escuela primaria de Anza ELAC Meeting Minutes/Minutos de la reunión de ELAC Thursday, October 8, 2020/Jueves 8 de octubre de 2020

- Opening-Rhonda Fattohi welcomed everyone to Anza Elementary School's ELAC meeting and called the meeting to order at 1:05pm.
- Members reviewed the minutes from the previous meeting on September 12, 2019 <u>September 2020</u> <u>minutes</u>. A motion was made by Wasan Toma to approve the minutes as presented and amended. The motion was seconded by Suha Pola. The members voted to approve the minutes.
- Parent Workshops-Doaa Polus shared information in regards to the available workshops to the parents, including but not limited to how to navigate Zoom, Parent Square, and Parent Portal.
 <u>Arabic Workshops</u> <u>Spanish Workshops</u> <u>Afghani Workshops</u> <u>English Workshops</u>
- Attendance-Mrs. Ponder shared the importance of students logging on at 9:00am every Monday for everyone and daily for Distance Learning students. On days while students are learning from home, they need to complete daily tasks in order to get credit for the engagement piece. Students need to get their brains moving early on. Students tend to be tired and exhausted. They need to sleep earlier and have breakfast earlier in order to get their blood pumping. Drinking water often is also important. Mrs. Ponder asked parents to teach other parents the negative effects of the blue light emitted from electronic devices. Please cut devices off at a reasonable time nightly, at least 30 minutes before bedtime.
- ELAC Responsibilities- <u>ELAC Presentation</u>- We discussed the duties of ELAC members and went through the district slidedeck on ELAC duties.
- ELAC Voting of Members-Ballot

Chairperson-Wasan Toma
Vice Chairperson-Suha Pola
Secretary-Tania Najman
DELAC Representative/(Parliamentarian)-Ranya Eshaq
A Google Form Ballot will be emailed through Parent Square in order to vo

A Google Form Ballot will be emailed through Parent Square in order to vote. Parents who want to vote on paper can pick up a paper ballot in the front office.

- School Calendar/Website: www.cajonvalley.net/anza, click on Calendar-Mrs. Fattohi shared the district website with the parents, and she explained that they can check the online Calendar and see the events happening at the district. We looked at a few of the teacher pages and the ELAC page. She also shared the school online calendar.
- Cajon Valley Modern Curriculum, Bilingual Programs for English Learners, Attendance-The English learners
 program was explained for the students who speak a second language. English learners get 30 minutes of
 ELD instruction daily. Schools like Lexington and Bostonia Language Academy provide bilingual education in
 Spanish. Rhonda Fattohi also explained the ELPAC assessment. Cajon Valley Modern Curriculum was
 explained and how Anza School wants every student to be successful and improve their language.
- <u>The Learning Curve</u>-Dr. Miyashiro's video on the Learning Curve was shared and parents were encouraged to watch CBS at 7pm on October 8th.
- Reclassification Process-Students are up for reclassification when they are reading and writing at or above
 grade level, have a passing score on the iReady English Language Arts Assessment, and score an overall of a
 4 on the ELPAC. For grades 4 and 5, the CAASPP scores are taken into consideration. Since schools closed
 before the CAASPP was administered in 2019-20, we will look at 3rd grade scores for our 5th graders. A
 teacher evaluation and parent opinion and consultation are also required.

- Progress Reports go home during conferences: November 10-20
- No school on Wednesday, November 11, 2020, in observance of Veteran's Day
- Thanksgiving Break: No school on the week of November 23 27
- DELAC Items-The Parent Workshops and Parent Square were shared and discussed.
 Cajonvalley.net -> Distance Learning Resources for Families -> Live Zoom Sessions -> October Sessions
- Next DELAC meeting: Wed., November 4, 2020- 5:00-6:00 p.m., via Zoom
- Next ELAC meeting: Thursday, November 5, 2020 @ 1:00 p.m., via Zoom
- https://cajonvalley.zoom.us/j/92020617160?pwd=YW1BTFqwRmVkeUNxYzQyZ09TQlqxdz09
- Adjournment-The motion was made to adjourn the meeting by Rhonda Fattohi from Anza Elementary School. It was seconded by Brooke Ponder from Anza Elementary School. The meeting was adjourned at 2:01 p.m.

مدرسة أنزا الابتدائية دقائق اجتماع هيئة ELAC الخميس, 8 تشرين الأول 2020

- الافتتاح قامت روندا فتوحي بالترحيب بالجميع في اجتماع ايلاك مدرسة أنزا الابتدائية وبدأت الاجتماع الساعة 1:05م.
- استعرض الأعضاء دقائق من الاجتماع السابق في 12 أيلول 2019 دقائق أيلول 2020 . September 2020 minutes. قامت وسن توما بالإيماء للموافقة على المحضر كما تم تقديمه وتعديله. وقامت سها بولا بالإيماء الثانية. صوت الأعضاء للموافقة على المحضر.
- ورشة الأهالي شاركت دعاء بولص معلومات بخصوص ورشات عمل للأهالي التي تشمل وليست مختصرة إلى كيفية استخدام الزوم و parent squre

ورشات عمل باللغة العربية Arabic Workshops ورشات عمل باللغة الإسبانية Spanish Workshops ورشات عمل باللغة الأفغانية English Workshops ورشات عمل باللغة الأفغانية Afghani Workshops

- الحضور شاركت السيدة باندر ضرورة الدخول على رابط الزوم كل يوم أثنين الساعة 9:00 صباحا لكل الطلبة ويوميا لطلاب التعليم عن بعد . الأيام التي يدرس فيها الطلبة في المنزل يجب إنهاء المازمة التعليمية المطلوبة منه كتواصل در اسي مع المعلمة. يجب أن يبدأ نشاط الطالب مبكرا. يبدو على الطلاب الإرهاق والتعب. يجب على الطلبة النوم المبكر لغرض النهوض المبكر في الصباح وأخذ وجبة الإفطار ليجهزوا للتعلم. شرب المياه هو أيضا ضروري . السيدة باندر سألة ألهالي أذا امكن أبلاغ بقية الآباء عن مساوئ الضوء الأزرق الذي يأتي من الأجهزة الإلكترونية . يرجى منع الطلبة من استعمال الأجهزة الإلكترونية بنصف ساعة قبل النوم.
 - مسؤولياتELAC ال <u>ELAC Presentation</u> ناقشنا مهام أعضاء ال ELAC خلال قائمة المقاطعة التي توضح مهام أعضاء ال ELAC .
 - انتخاب اعضاء ELAC- الاقتراع Ballot

الرئيس - وسن توما نائب الرئيس - سها بو لا سكرتير - تانيا نجمان الممثل الأول لـ DELAC - رانيا أيشاك

قائمة الاقتراع عن طريق كوكل سترسل عن طريق البريد الإلكتروني آل Parent Square لغرض التصويت. الأهالي الذين يرغبون بالتصويت عن طريق الأوراق سيكون هنالك قوائم الاقتراع متوفرة في إدارة المدرسة .

- المناهج الحديثة لكاهون فالي , برنامج ثنائي اللغة لمتعلمي اللغة الانكليزية , الحضور تم شرح برنامج متعلمي اللغة ألأنكليزية للطلاب الذين يتحدثون لغة ثانية. يحصل متعلمي اللغة الأنكليزية على 30 دقيقة يوميا من الشرح ELD . مدارس مثل ليكسنتن وأكادمين بستونيا يوفرون التعليم باللغة ألأسبانية أيضا. شرحت راندا فتوحي تقييم ال EPAC . لقد وضح المنهج الحديث لكاهون فالي وكيف أن مدرسة أنزا تريد أن يتفوق ويتطور كل طالب لغويا.
- منحنى التعلم The Learning Curve تمت مشاركة فيديو مباشر عن منحنى التعلم للدكتور ميشيرو, وتم تشجيع الأباء لمشاهدة برنامج ال س ب س
 في الساعة 7م يوم 8 تشرين ألأول .
 - عملية إعادة التصنيف- يكون الطلاب مستعدين لاعادة التصنيف عندما يقرؤون ويكتبون بمستوى أو أعلى من مرحلتهم الدر اسية، وحاصلين على علمة نجاح في اختبار اللغة الانكليزية لمديرية التربية، ويحصلوا على معدل 4 في الـ ELPAC . وبالنسبة للمراحل الرابع و الخامس، درجات CAASPP تؤخذ بنظر الاعتبار بسبب إغلاق المدارس قبل البدء ب ال-CAASPP لعام 2019-2020 سنعتمد على درجات المرحلة الثالثة للطلاب في الصف الخامس . ايضا يتطلب تقييم المعلمة ورأي و استشارة الأهالي.
 - تقارير التقدم سترسل إلى البيت خلال الاجتماعات: 10-20 تشرين الثاني
 - المدرسة مغلقة يوم الأربعاء 11 تشرين الثاني 2020، لعيد الجيش.

- المدرسة مغلقة في أسبوع 23 27 تشرين الثاني احتفالا بعيد الشكر.
- حقول ال DELAC ورشة عمل ألأهالي و ال Parent square تمت المناقشة والتوضيح مصادر التعلم عن بعد للعائلات -جلسات الزوم - جلسات تشرين الأول - cajonvalley.net
- اجتماع الـ DELAC القادم الأربعاء : 4 تشرين الثاني 2020 من 5:00 6:00. خلال زوم
- اجتماع ELAC القادم: الخميس 5 تشرين الثاني 2020 في 1:00 م , خلال زوم https://cajonvalley.zoom.us/j/92020617160?pwd=YW1BTFgwRmVkeUNxYzQyZ09TQlgxdz09
- فض الاجتماع- قامت روندا فتوحي من مدرسة أنزا بالايماءة لفض الاجتماع. وأيدتها بروك بوندر من مدرسة أنزا بايماءة ثانية. تم فض الاجتماع الساعة 2:01